



CMP/DEC/2025/0004

توضيح بشأن خبر صادر

Clarification on Issued Article

Date	04/12/2025	التاريخ
Company Name	مجموعة جي إف إنتش المالية ش.م.ب GFH Financial Group B.S.C.	إسم الشركة
Trading Code	GFH	رمز التداول
Subject	توضيح بشأن خبر صادر Clarification on Issued Article	الموضوع
Clarification	بالإشارة إلى المقال المنشور يوم الأربعاء الموافق 3 ديسمبر 2025 بشأن استثمار مجموعة جي إف إنتش المالية في الطرح العام الأولي لشركة ماينينغلامب تكنولوجي، تود المجموعة التأكيد على مشاركتها كمستثمر رئيسي في الطرح العام الأولي للشركة. لمزيد من التفاصيل بالإمكان الإطلاع على الخبر المرفق. Reference is made to the article published on Wednesday, 03rd December 2025, regarding GFH Financial Group's investment in the initial public offering of MiningLamp Technology, GFH would like to confirm its participation as a cornerstone in the company's IPO. For further details please refer to the attached release.	التوضيح
Impact	من المتوقع أن يكون لهذه العملية تأثير إيجابي على البيانات المالية للمجموعة This transaction is expected to have a positive impact on the group's financial statements	الأثر المترتب
Previous relevant disclosures (if any)	لا ينطبق Not Applicable	إفصاحات سابقة ذات صلة (إن وُجدت)

Name	Mariam Jowhary	مريم جوهري	الإسم
Title	Head of Compliance & AML	رئيس الإلتزام ومكافحة غسل الاموال	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع	

جي إف إتش تشارك كمستثمر رئيسي في طرح العام الأولي لشركة "ماينينغلامب تكنولوجي"

المنامة، مملكة البحرين: 3 ديسمبر 2025): أعلنت مجموعة جي إف إتش المالية ("جي إف إتش" أو "المجموعة") مؤخرًا عن مشاركتها كمستثمر رئيسي في طرح العام الأولي لشركة ماينينغلامب تكنولوجي (Mininglamp Technology)، وهي شركة رائدة في مجال برمجيات تطبيقات ذكاء البيانات ومن أوائل شركات الذكاء الاصطناعي العامل التي تُطرح للتداول العام على مستوى العالم.

هذا وتتخذ الشركة من الصين مقرًا رئيسيًا لها وتمتلك سجلًا يمتد لـ 18 عامًا من الابتكار وتطوير المنتجات والتوسع في قطاع ذكاء البيانات. وتقدم ماينينغلامب تكنولوجي خدماتها لقاعدة متميزة من العملاء تشمل 135 شركة من قائمة فورتشن غلوبال 500 عبر حلول برمجية مدعومة بالذكاء الاصطناعي تساعد المؤسسات على تحليل كميات ضخمة من البيانات بهدف تحسين الأداء التسويقي وتبسيط العمليات وتعزيز اتخاذ القرار. وتعد الشركة أكبر مزود في الصين في مجال الذكاء التسويقي والذكاء التشغيلي من حيث الإيرادات، كما تُعد من أوائل الشركات التي تبنت تقنيات إنترنت الأشياء المدعوم بالذكاء الاصطناعي والعمليات المؤتمتة بالذكاء الاصطناعي وتقنيات النماذج اللغوية الكبيرة متعددة الوسائط.

وبهذه المناسبة، صرح السيد هشام الرئيس، عضو مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي لمجموعة جي إف إتش المالية، بالقول: "ينسجم التزامنا كمستثمر رئيسي في ماينينغلامب تكنولوجي مع استراتيجية جي إف إتش الرامية إلى دعم الشركات الرائدة في تقاطع مجالات البرمجيات وذكاء البيانات والذكاء الاصطناعي. فالشركة تُعد لاعبًا رئيسيًا ومبادرًا أوليًا في قطاع يشهد زخمًا متناميًا بفعل السياسات الحكومية وزيادة الطلب من المؤسسات على حلول ذكاء البيانات. ونرى فرصًا واعدة للتطبيقات العملية المدعومة بقدرات النماذج الكبيرة المتقدمة، ونؤمن بأن الشركة في موقع مثالي لاقتناص الطلب المتزايد على آليات اتخاذ القرار القائمة على البيانات."

وأضاف: "يدعم هذا الاستثمار استراتيجيتنا الهادفة إلى توسيع حضورنا في الأسواق الآسيوية عبر الاستثمار في الفرص ذات الثقة العالية. وتمثل ماينينغلامب تكنولوجي انسجامًا قويًا مع التوجهات الاستراتيجية لـ جي إف إتش، كما تشكل خطوة تأسيسية لمشاركات رئيسية وشراقات مستقبلية إضافية في قارة آسيا."

من جانبه، قال السيد مينغهي وو، الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للتقنية في التقني والمؤسس في شركة ماينينغلامب تكنولوجي، قائلاً: "يسعدنا الترحيب بمجموعة جي إف إتش كمستثمر رئيسي في طرح العام الأولي للشركة. إن ثقة المجموعة في رؤيتنا وتقنياتنا تعكس قوة منصتنا والطلب العالمي المتنامي على حلول الأعمال الذكية المدعومة بالذكاء الاصطناعي. ونتطلع إلى بناء شراكة طويلة الأمد بينما نواصل توسيع ابتكاراتنا وتعزيز انتشارنا في الأسواق الدولية."

-النهاية-

نبذة حول مجموعة جي إف إتش المالية ش.م.ب:

مجموعة جي إف إتش المالية هي مؤسسة مرخصة كبنك إسلامي متخصص في الخدمات المصرفية بالجملة من قبل مصرف البحرين المركزي، ويقع مقرها الرئيسي في مبنى جي إف إتش هاوس، صندوق بريد 10006، الواجهة البحرية المنامة، مملكة البحرين. وتعتبر المجموعة واحدة من المؤسسات المالية المعروفة في منطقة دول مجلس التعاون الخليجي، وتشمل أنشطتها إدارة الأصول، وإدارة الثروات، والأعمال المصرفية التجارية والتطوير العقاري. تركز عمليات المجموعة على منطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا، وأوروبا، والمملكة المتحدة والولايات المتحدة الأمريكية. أسهم جي إف إتش مدرجة في بورصة البحرين، وسوق أبوظبي للأوراق المالية، وبورصة الكويت وسوق دبي المالي. لمزيد من المعلومات، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني: www.gfh.com.



GFH Invests as a Cornerstone Investor in the IPO of Mininglamp Technology

Manama, 3, December 2025: GFH Financial Group (“GFH” or “the Group”) is pleased to announce its investment as a Cornerstone Investor in the initial public offering (IPO) of Mininglamp Technology, a leading data intelligence application software company and one of the world’s first publicly traded Agentic AI company.

With headquarters in China, Mininglamp Technology has built an 18-year track record of product innovation and scale in the data intelligence sector. The company serves a premium client base, including 135 Fortune Global 500 customers, offering AI-driven software solutions that help enterprises analyze vast datasets to enhance marketing performance, streamline operations, and strengthen decision-making. Mininglamp is the largest provider in China in both marketing intelligence and operational intelligence by revenue and is among the first companies in China to adopt AIoT, AIOps, and multimodal LLM technologies.

Commenting, Mr. Hisham Alrayes, Group CEO & Board Member of GFH, said: “Our cornerstone commitment to Mininglamp Technology aligns with GFH’s strategy of backing category leading businesses at the intersection of software, data intelligence, and AI. The company is a market leader and a first mover operating in an industry characterized by tailwinds in government policies and the growing demand for data intelligence from enterprises. We see compelling real-economy applications powered by advanced large-model capabilities and believe the company is well positioned to capture structurally rising demand for data-driven decision-making.”

He added: “This investment also supports our strategy to broaden our presence across Asian markets through investing in high conviction opportunities. Mininglamp represents a strong thematic fit for GFH and sets the stage for additional cornerstone participations and partnerships across Asia.”

Mr. Minghui Wu, CEO, CTO, and Founder of Mininglamp Technology, also commented: “We are pleased to welcome GFH as a Cornerstone Investor in our IPO. The Group’s trust in our vision and technology reinforces the strength of our platform and the growing global demand for intelligent, AI-driven enterprise solutions. We look forward to building a long-term partnership as we continue to scale our innovations and expand our reach across international markets.”

-Ends

About GFH Financial Group B.S.C.

GFH Financial Group, licensed as an Islamic wholesale bank by the Central Bank of Bahrain and headquartered at GFH House, P.O. Box 10006, Manama Sea Front, Kingdom of Bahrain, is one of the most recognised financial groups in the GCC region. Its businesses include Investment Management, Commercial Banking and Treasury & Proprietary Investments, with assets and funds under management exceeding US\$ 22.51 billion dollars. The Group’s operations are principally focused across the GCC, North Africa and India, along with strategic investment in the U.S., Europe and the U.K. GFH is listed in Bahrain Bourse, Abu Dhabi Securities Exchange, Boursa Kuwait and Dubai Financial Market. For more information, please visit www.gfh.com.